
ADVIESRAAD SOCIAAL DOMEIN ROERDALEN

Concept-verslag van de vergadering van maandag 13.05.24 Aanvang 19.30 u
Aanwezig: Cees Bontekoe, John Nissen, Anneke Veelen, Diana van der Hoek.
Afwezig m.k.: Anke Dohmen
Aanwezig zijn de geselecteerde kandidaten voor de ASDR: Frans van Nieuwpoort, Claudia

Lutgens- van der Waal, Rob Peeters, Judith Huskens,
Verhinderd: Marjolein Tacx , Jasna Hublic
Notulen: John Nissen

AGENDA:
1. Opening en inbreng nieuwe punten, vaststellen en definitieve agenda.
Diana heet alle aanwezigen, met name de geselecteerde kandidaten voor de ASDR van harte
welkom. Twee kandidaten zijn helaas verhinderd.
2. Kennismakingsrondje.
Alle aanwezigen stellen zich voor en geven aan bij welke werkgroep ze in de toekomst
eventueel ingedeeld zouden willen worden.
Rob geeft aan dat onze website niet voor slechtziende of blinde inwoners leesbaar is, en
eventueel een nieuwe actie om dit uit te zoeken.
Dit even nalopen met alle kandidaten of dit nog klopt en nog navragen waar Jasna voor zou
kiezen Judith, Claudia en Rob kiezen dan WMO en Jeugd; Frans van Nieuwpoort kiest
notulen / secretariaat, Claudia : eventueel communicatie maar niet alleen .

3. Pauze.

4. Vaststellen verslag van ASDR-vergadering van 08.04.24
Behoudens enkele aanvullingen wordt het concept-verslag van 08.04.24 vastgesteld.
John is op 09.04.24 aanwezig geweest bij het eerste gedeelte van de infobijeenkomst sociaal
domein: de ontwikkelingen rond Westrom en de wens van Roermond om te komen tot een
mensontwikkelbedrijf. In het tweede gedeelte werden financiële zaken besproken en derhalve
was het alleen toegankelijk voor raads- en commissieleden en niet voor leden van de ASDR.
5. Inbreng van uit alle werkgroepen van de ASDR.
Door de werkgroep PW worden de notulen van hun vergadering toegelicht.
De andere werkgroepen hebben geen bijeenkomst gehad.
6. Bespreken open acties en bijwerken nieuwe actiebesluitenlijst.
Dit item wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering.
7. Jaarverslag 2023.
Diana neemt met Jo Haenen contact op over het samenstellen van het jaarverslag 2023.
Cees is hierop tegen.
John levert Diana nog een aantal gegevens aan.
8. Reflectiebijeenkomst.
Diana heeft contact gehad met de Koepel en is voorstander van een reflectiebijeenkomst in
2024 en niet in 2025 omdat we vijf nieuwe leden hebben en omdat dit de samenwerking
onderling zal bevorderen. Deze bijeenkomst staat los van de werkgroep “Samen doen” .



Hiermee komt ASDR terug op het besluit van de vorige vergadering. Cees is hierop tegen;
eerst resultaten van Samen Doen en dan eventueel een Reflectiebijeenkomst.
Diana geeft aan dat Samen Doen aspecten niet in de Reflectiebijeenkomst besproken zullen
worden en dat de ASDR extra gaat inzetten op resultaat vanuit Samen Doen.

8. Reactie op Reactie 3 x OA

We bespreken de reactie op de reactie 3 x OA zoals die door cs PW is opgesteld
Deze reactie wordt goedgekeurd
Cees geeft aan om t.b.v. Diana een voorzet v.d. mail te willen maken waarmee Diana deze
reactie kan aanleveren

9. 10 Sluiting


